
SELO
Vabilo na programsko konferenco

KO ZRVS SelcTje obetalo kaj zani-
niiv pogled na zadnje obdobje do
konca lcta 1985. V ponedeljek. 2.
decembra, se je zbralo le nekaj nad
30 članov od 208. kolikor jih ima or-
ganizacija in od katcrih je 106 starej-
ših od 60 let, ki so bili v večini prisot-
ni. Odsotni pa so bili mladi rezervni
častniki in podčastniki. na katerih naj
bi slonelo dclo te organizacije.

Ob poročilu dosedanjega pred-
sednika Bojana Kamnikarja smo se
zamislili: Kaj storiti. da bi bila orga-
nizacija aktivnejša. Šest sestankov je
imel dosedanji odbor. a ni znal pove-
zati Ijudi med seboj. Štiri komisije je
imel ta odbor, vendar je vse delo le-
žalo na predsedniku.

Blagajniško poročilo je bilo revno.
saj je organizacija razpolagala le z
nekaj nad 20.000 dinarji. Zato je ob
razpravi eden izmed navzočih pred-
lagal. naj bi zvišali letno članarino s
60 na 120 din. kar je bilo vsestransko
podprto in sprejeto.

V imenu občinske organizacije
ZRVS je pozdravil konferenco Stipe
Delo in dal več napotkov. kako naj
organizacija dela v bodočc. O živem
stiku z Ijudmi je spregovoril pred-
sednik ZZB NOV Selo Rihard Firm.
Razprava je bila živahna in je dala
več dobrih pobud za bodočc delo.

Sledila je podelitev priznanj ob-
činskega odbora ZRVS. ki so jih pre-
jeli Marjan Peterca. Vasiljko Ivanov
in JanezGregorič. Pred tem pa so bili
izvoljeni novi člani odbora in dele-
gati za občinsko konferenco.
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